
 

  Veckobrev 2015-08 

 
 Rindö den 2 mars 2015 

 

Goda nyheter ... 
  
Hej! 

 

Vi har flera goda nyheter: 

 

1. I ett möte med styrelsen för RFEF meddelade Länsstyrelsen att det är inte 

nödvändigt med fler föreningar. Om vi gör en tydlig etappindelning för första 

bidraget kan RFEF därefter söka vidare för resten av Rindö. Claes Johansson 

på Länsstyrelsen sade också att RFEF kommit långt i fibermognad d.v.s. ett 

av viktiga kriterier är uppfyllt för att få de nya bidragen. Att fortsätta i den 

befintliga föreningen innebär att vi sparar allt arbete som skulle krävts för en 

ytterligare förening. Tidsvinsten kanske är det allra bästa. 

  

2. Vi kommer att inom kort att starta arbetet med fibrering.  

 

3. Vi måste alla bidra till  arbeta vidare för hela öns anslutningsgrad. Den 

måste upp ytterligare. Vi träffar fortfarande många boende som blir 

övertygade om värdet för egen del efter en kort stunds diskussion. När vi 

startat grävningen har chansen till billigt bredband genom fiber passerats och 

därefter får den som vill ha fiber betala verklig kostnad, utan stöd av bidraget 

RFEF fått. Det är enkelt att se att då blir kostnaden blir onödigt hög. 

  

 

  

Kjell Hilding 

Ordförande 
 

  

 

 


